
D66 Christenunie SGP
Geacht college,

Tijdens onze gezamenlijke sessies in het kader van het Sociaal Domein zijn wij in contact gekomen 
met een huisarts uit Haarlemmermeer. Aangegeven werd dat er sprake is van hoge nood onder 
huisartsen in Hoofddorp. Vier praktijken moeten op (zeer) korte termijn verhuizen. Andere 
praktijken zouden graag uitbreiden, onder meer met een Praktijkondersteuner, maar ruimte 
daarvoor ontbreekt.

Bent u het met ons eens dat voor iedere inwoner van Haarlemmermeer in het algemeen, en 
Hoofddorp in dit geval in het bijzonder, toegang tot een huisarts noodzaak is?
Klopt het dat er op dit moment 2000 inwoners in Haarlemmermeer op zoek zijn naar een 
huisarts?

Volgens onze informatie bent u bekend met de huisvestingsproblematiek van de vier betreffende 
praktijken en met het feit dat tevens huisvesting wordt gezocht voor ten minste één nieuwe praktijk. 
In totaal betreft dit huisartsenzorg voor ruim 10.000 inwoners van Hoofddorp. Gezocht wordt naar 
tijdelijke ruimte om circa 1.000m2 Bruto Vloer Oppervlakte te kunnen realiseren. Tijdelijk omdat 
reeds vergaande onderhandelingen lopen met private partijen en met de gemeente zelf. De 
ontwikkeling van deze locaties heeft echter een lange doorlooptijd. Te lang om het acute probleem 
op te lossen.

Het acute probleem zou volgens de huisartsen opgelost kunnen worden door middel van het 
plaatsen van porto cabins op tijdelijke locaties. Een drietal locaties is aangedragen (de voormalige 
Emmaschool, de voormalige parkeergarage bij het Raadhuis en de locatie Binnenweg). Op alle 
locaties zou afwijzend gereageerd zijn met als argument dat de gemeente haar eigen 
(her)ontwikkelingen niet wil frustreren.

Klopt het dat deze locaties met de genoemde argumentatie zijn afgewezen?
Zo nee, op grond van welke argumentatie zijn de locaties dan afgewezen?
Heeft het college in het kader van de afwijzing ook andere alternatieve aangedragen waar 
tijdelijke huisvesting wel mogelijk is?
Is het college, met ons, van mening dat zij een rol moet spelen in het oplossen van de 
tijdelijke en acute huisvestingsproblematiek van de huisartsen in Hoofddorp?
Zo nee, waarom niet?
Zo ja, welke andere oplossingen ziet het college voor deze problematiek?
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